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                                             PROTOKÓŁ NR 12 Z ZEBRANIA KOMISJI WETERYNARYJNEJ PZJ 

 

    W dniu 25.11.2024 r. w Warszawie odbyło się zebranie Komisji Weterynaryjnej PZJ. W zebraniu 

uczestniczyli: Przewodniczący KW PZJ Zdzisław Peczyński,  Jerzy Urbański, Andrzej Bereznowski, 

Grzegorz Chajęcki, Michał Kaczorowski. Ze strony Zarządu PZJ w zebraniu uczestniczyła pani Patrycja 

Kaczorowska. 

Zebranie prowadził: Zdzisław Peczyński 

Protokołował: Andrzej Bereznowski 

1. Omówiono plan rozszerzenia grupy Licencjonowanych Lekarzy Weterynarii PZJ. Zauważono, 

że duża grupa lekarzy po ukończeniu Kursu Podstawowego nie odbywa wymaganych praktyk 

i nie przystępuje do egzaminu. Wydaje się, że źródłem problemu może być konieczność 

sprawowania opieki nad końmi uczestniczących w zawodach w systemie 24 godzinnym, co 

wymaga zgodnie z przepisami obecności dodatkowego lekarza jak również adekwatnego 

wynagrodzenia. 

2. Podjęto decyzję o konieczności przeprowadzenia spotkania Komisji Weterynaryjnej z 

Lekarzami Weterynarii Koordynatorami WZJ. Spotkanie może odbyć się w formacie online.  

Tematem spotkania ma być opracowanie systemu kształcenia lekarzy weterynarii 

obsługujących zawody regionalne i zasady ich licencjonowania. 

3. Ponownie dyskutowano o konieczności zaostrzenie zasad bioasekuracji podczas zawodów 

jeździeckich. Niezbędna jest właściwa kontrola paszportów koni przyjeżdżających na zawody. 

4. Podjęto decyzję o konieczności zmiany punktu 4 Zasad przyznawania Licencji 

Zoofizjoterapeuty PZJ i skierowano odpowiedni wniosek do Zarządu PZJ. 

5. Dyskutowano o konieczności zwiększenia roli Komisji Weterynaryjnej PZJ w opiniowaniu i 

wyznaczaniu lekarzy weterynarii kadry narodowej poszczególnych konkurencji. 

6. Z satysfakcją przyjęto informację o dokończeniu prac nad filmem edukacyjnym dotyczącym 

zasad czystego sportu. Film jest dostępny na stronie PZJ. 

7. Ponownie podniesiono kwestię konieczności wprowadzenia opłaty antydopingowej 

pobieranej od uczestników zawodów regionalnych. Zauważono, że jest to również 

oczekiwanie środowiska jeździeckiego. 

8. Zatwierdzono projekt identyfikatora dla licencjonowanych lekarzy weterynarii PZJ. Będzie on 

rozesłany do końca listopada 2024 do wszystkich lekarzy z listy. Jednocześnie zdecydowano o 

wstrzymaniu prac nad jednolitym modelem kamizelki. 

 

 

                                                                                                     Przewodniczący KW PZJ 

                                                                                                     Zdzisław Peczyński 


